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Provinciale Staten van Gelderland, bijeen op 28 januari 2015, overwegende d~t: (Jti /) If I

• De spoorlijn Nijmegen-Venlo-Roermond, ook wel bekend als de Maaslijn, nog altijd l)-ITnf-11o iIJ1;.-

bestaat uit een enkele, niet geëlektrificeerde spoorlijn;
• De afgelopen jaren overduidelijk is gebleken dat de huidige capaciteit van deze Maaslijn

volstrekt onvoldoende is, met als gevolg aanzienlijke vertragingen en het zelfs zonder te
stoppen passeren van stations;

• De Maaslijn een niet te onderschatten rol vervult voor een goede bereikbaarheid van
onder meer bedrijven, ziekenhuizen, universiteit, winkels en de recreatiesector in de
regio Arnhem-Nijmegen;

• Het Rijk - in samenwerking met de betrokken provincies - bereid is tot forse investeringen
om eindelijk verbeteringen te realiseren, bestaande uit elektrificatie (bovenleiding),
snellere wissels, extra stukjes dubbelspoor en verbeteringen bij de stations, leidend tot
een betere dienstregeling met langere treinen en een sneltrein.

• Er spijtig genoeg nog geen overeenstemming is met de buurprovincies over de hoogte
van de provinciale bijdragen.

Verzoekt het College van Gedeputeerde Staten om:

• Een maximale inspanning te leveren om samen met de betrokken buurprovincies de
verbetering van de Maaslijn mogelijk te maken

• De financiering van de Gelderse bijdrage in de voorjaarsnota middels een integrale
afweging inzichtelijk te maken.
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